



Protokoll Styrelsemöte i föreningen MALENBO

28 Maj 2022 kl 11.00 via Zoom

Närvarande: Gunnar Ericsson, Ann-Louise Abbestam, Karin Wennström, Caroline Prabert, Martin Widin, Kjell Frunck, Yen Ly-Huynh, Britta Unander-Scharin

Ej närvarande: Gustaf Lindskog, Lena Elisson

1. **Öppnande** - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och förklarade mötet öppnat.
2. **Dagordningen** gicks igenom och godkändes.
3. **Föregående protokoll från 10 April** godkändes och lades till handlingarna.
4. **Val av justeringsman** – Till justerare utsågs Ann-Louise Abbestam, att jämte ordföranden justera dagens protokoll.
5. **Från att-göra-listan** (ny "Att-göra-lista" i blått)
 - a. **Skötsel av vegetation kring Örebäcken.** Kjell har åter besökt området. Det är mycket vegetation och det kommer behöva glesas ur. **Kjell** kommer specificera åtgärder och även kontakta expertis för att sedan kontakta kommunen med en tillförlitlig kritik och önskan om åtgärd.
 - b. **Vindskyddet på bryggan som stormen tagit.** Caroline har undersökt marknaden lite och det känns som att segelduk att spänna upp mellan stolparna är det vettigaste, då det lätt kan tas ned för vintern. Gunnar föreslog också att man kan sätta dit någon typ av "dynlåda" att lägga handdukar i medan man badar, så att de inte blåser bort. Det skulle kunna få plats bredvid bänken. Man får då bulta fast den på ett sätt att den är lätt att ta bort på vintern. **Caroline** tar kontakt med kommunen om vad vi kan samordna, samt få lov att göra på vår bekostnad.
 - c. **Avsaknad av stationsnamnet BÅSTAD på nya järnvägsstationshuset** – Kjell har ännu inte fått något svar från kommunen, men de har sagt de kommer återkoppla. **Kjell** tar tag i detta igen när han kommer ned till Båstad i mitten av

juni.

- d. **Den lilla träbron över Örebäcken**, nedanför platsen där Malenportalen förut stod är i dåligt skick och behöver renoveras. Kjell tog upp detta på tidigare möte. (Sparas i protokollet för att inte glömmas bort.)
Vi tar upp detta på nästa möte med kommunen om inte **Kjell** skriver separat till kommunen i ärendet.
 - e. **Utegyms för äldre**. Ann-Louise har fått svar om motionen, och det blev tyvärr avslag i Båstad, MEN de kommer att bygga sådana utegym både i Östra Karup och Grevie. I Båstad ansåg man att det redan fanns många gym, men då utrustningen oftast är för tungt för många äldre skulle kommunen försöka anpassa vikter så att det kommer finnas mer variation. Vi är glada de tog till sig frågan och att de bygger gym för äldre, om än ej just i Båstad.
 - f. **Lyktstolpe nedkörd i Havsbadsparken**. Som vi skrivit i protokollen från tidigare möten, har Ann-Louise kontaktade kommunen då de kört ned en lyktstolpe i Havsbadsparken vid arbete i densamma, men inte ännu lagat den. Enbart fundamentet är kvar. Den lilla paviljongen har blivit ett tillhåll för rökande och drickande ungdomar. Lyktstolpen skulle verkligen behövas. Bjärekraft är de som skall utföra arbetet, men behöver en order på det. Ärendet ligger fortfarande hos kommunen. Status är tyvärr densamma som vid förra mötet i april.
Ann-Louise fortsätter att följa upp ärendet med kommunen.
 - g. **Ann-Louise vår-/sommarbrev** har sänts ut och vi har fått positiv respons.
6. **Avtalet Stensåbron**. Fortfarande inget svar från kommunen. Vi är överens om att vi skall skriva till kommunen att om svar inte lämnas inom 14 dagar så anser vi att vårt yrkande är accepterat.
Gunnar sänder/lämnar en ny skrivelse där han tydligt skriver detta.
 7. **Samkväm i Malen** – Arbetsgruppen skall ses före midsommar och diskutera närmare. Vi diskuterade redan idag huruvida vi skall ha samkvämet separat (efter årsmötet) eller i samband med årsmötet. Något för gruppen att diskutera vidare.
Caroline sammankallar arbetsgruppen som består av: Kjell, Karin, Lena, Ann-Louise, Caroline.
 8. **Ordförandeskap i styrelsen** – Gunnar har flaggat för att han önskar avgå som ordförande. Han har haft rollen i många år nu och känner att det kan vara dags för någon annan att ta över. Vi kom inte fram till en lösning under dagens möte, men skall fundera på detta till nästa möte.
Frågan tas upp på mötet i juni.
 9. **Årsmötet** – Vi talade om att förlägga årsmötet i slutet av juli, efter tennisveckorna som slutar söndag 17 juli. Eventuellt har vi samkvämet tillsammans med årsmötet. Annan lokal kan då bli aktuell. Det är också

viktigt styra lite efter vilken dag en inbjuden talare kan komma.

Caroline börjar med att kontakta Backahill och ser om de kan komma även om mötet ligger under semestrarna.

10. **Övriga frågor.**

a. **Skötsel av boulebanan** diskuterades. Kjell föreslog att den som brukar banan, borde kratta och göra den fin innan han/hon lämnar banan, och att den på så vis hålls fin.

Alla kikar om vi har någon kratta/räfsa vi inte behöver, som vi kan ställa dit, alternativt så köper vi en.

Gunnar skriver en skylt och plastar in, och sätter upp vid boulebanan.

b. **Varför kan inte badstegarna vara i året om?** Gunnar sa att även badstegarna är tillräckligt breda, då de är mer trappor än stegar, och därmed kommer förstöras under vintern. Den modell som finns där nu skulle aldrig hålla.

11. **Nästa möte** – Vi beslutade att nästa möte skall äga rum onsdagen den 29 juni 2022 kl 18.30 hemma hos någon. Ev hos Gunnar om nya uterummet är klart, annars hos Caroline. **Caroline** sänder ut en kallelse när det närmar sig.

12. **Avslutning** – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.

Lund den 28 Maj 2022

Vid protokollet: _____

Caroline Prabert

Justeras: _____

Ann-Louise Abbestam

Gunnar Ericsson, ordförande